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  Dagordning  

1. Öppnande. Catharina öppnar mötet  
Föregående protokoll fastställs. 
 

Per Stensmo 20 
min  

Per har som ambition att vi delar info och kunskap om våra 
hyresrättområden på Lidingö. HGF nationellt, har lagt fram en 
vision om Trygghetvandringar som innebär att kollektivt gå runt i 
våra tätbebyggda områden och lyssna på de boende som sedan 
läggs fram till kommunpolitikerna och polisen. Han vill kunna 
påverka att inte bygga i tätbebyggda områden, miljön och våra 
ungdomar etc.. Inget just nu för Larsbergs HGF men vi har det 
som en vision.  
 
Mycket bra info från Agneta som har koll på hur kommunens 
ekonomi ser ut efter tågspåren klara. Ingen som längre bryr sig 
om hur människor fungerar och vill längre, allt styrs av pengar 
och makt i stadshuset. Efter tåg och spårbygget har ingen röjt 
undan för en estetisk och praktisk miljö, områden som bara 
bråten och undangömda.  

2. Boendemöte Printa Giselas dokument – Catharina 
Distribution – Kai, Catharina, Margareta 
Inköp, upplägg/förtäring – Margareta och Catharina  
Alla hjälps åt med städning efteråt. 
Asbetsmätning redovisning – Cenny redovisar 
Ekonomifrågor, John Mattson ta kostnader under stambytet. 
Hoppas att Rolf kan upprätta ett avtal där John Matson står för 
alla flytt och packkostnader och allt efterjobb med elsladdar 
som läggs på hyresgästen.   
Rolf tar hyresförhandlingsfrågan 
Stambytet osv tar vi upp efter frågor från hyresgästerna. 
 
 

 

  



3. Stambyte En hel del som bara ”är”. Damm och avloppslukt som ingen tar 
ansvar för. För mycket spring trots avslutat jobb på ett ställe. 
 

4. . Övrigt Catharina fick info att Fastighetsägare visst får lägga undan 
pengar till stambyte.  
 
Ang kr 10 000:- från Lidingö Hyresgästförening. 21.00 samma 
kväll får jag veta att Regionen har fått bollen men inte betalat ut. 
Info från Carina C på HGF Lidingö 
 

5. Nästa möte 30 nov eller 1 nov. Kai kollar,innan dess BOENDEMÖTE 8 NOV! 

6. Avslut  
 

 

Vid protokollet                                                  Justeras 

 

 


